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Spørsmål frå fylkesutvalet - Beredskap parkeringsutfordringar i Arna 
 
I møteprotokoll frå fylkesutvalet 22. – 23.11.2017 er det i samband med ymse/open time teke inn følgjande: 
 

«Tom Sverre Tomren (MDG) stilte slikt spørsmål: 
 

«Vi ber om en redegjørelse av Bane NOR, Bergen kommune og Hordaland 
fylkeskommune sine planer og beredskap for å håndtere parkeringsutfordringene i Arna 
frem mot åpningen av to spor Arna-Bergen.» 

 
Fylkesrådmannen vil komme tilbake med svar.» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


